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شیراز

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان شیراز خبر داد؛

تخصیص بیش از ۹ هزار اصله نهال 
یارانه دار در سال گذشته 

به بهره برداران شیراز

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان شیراز گفت: در سال ۱۴۰۰ 
با هدف گسترش و توسعه باغداری علمی و استفاده بهینه از 
آب و خاک، به متقاضیان و بهره برداران بخش باغبانی نهال 

یارانه دار ارائه شده است.
این  اینکه  اعلام  با  وی  طلوع،  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
مدیریت با در اختیار قرار دادن ۷۷۵۰ چشمه پیوند پسته با 
یارانه هر چشمه به مبلغ ۱۰ هزار ریال، ۵۹۱۰ اصله نهال بادام 
نهال  به مبلغ ۱۰۰ هزار ریال، ۲۱۵۰ اصله  نهال  با یارانه هر 
اصله  ریال، ۳۵۰  هزار  مبلغ ۱۵۰  به  نهال  هر  یارانه  با  انجیر 
نهال گردو با یارانه هر نهال به مبلغ ۴۰۰ هزار ریال و احداث 
یک واحد باغ یک هکتاری الگویی پسته موجبات گسترش 

باغداری و توسعه آن در شهرستان شده است.
سیروسی در ادامه بابیان اینکه بازدید کارشناسان از باغات بعد 
از کشت، سرکشی و بررسی وضعیت تغذیه ای برنامه ریزی 
منظور  به  راهنمایی  لزوم  صورت  در  و  می شود  پیگیری  و 
تشکیل پرونده جهت دریافت تسهیلات اعم از تراکتور باغی 
بانک که خود  به  آنها  معرفی  و  باغی  ادوات کشاورزی  و 
موجبات افزایش ضریب مکانیزاسیون در شهرستان را فراهم 

می آورد انجام می شود.

بیضا

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا خبر داد؛

ترویج کشت و برداشت مکانیزه 
هویج در بیضا

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا از آغاز برداشت هویج 
از سطح ۷۳ هکتار از مزارع این شهرستان خبر داد و گفت: 
این  برداشت  درصد   8۰ از  بیش  جاری  سال  در  خوشبختانه 

ریشه خوراکی، نیمه مکانیزه انجام می شود.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
کرد:  بیان  مویدی  بیضا، صدیقه  شهرستان  جهاد کشاورزی 
هر ساله هویج در اسفند ماه به روش مکانیزه کشت می شود 
و برداشت آن از ابتدای مرداد ماه شروع و تا پایان شهریور 

ماه ادامه دارد.
تنی هویج  به متوسط عملکرد ۵۰  با توجه  به گفته مویدی؛ 
در هر هکتار پیش بینی می ی شود بالغ بر ۳6۵۰ تن محصول 

برداشت و روانه بازارهای استان و استان های همجوار شود.
ارقام هویج کشت شده شامل  اضافه کرد:  مسئول  مقام  این 

ارقام اصلاح شده مانند نانتس و محلی است.
نظارت  کرد:  اظهار  بیضا  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر   
شده  گواهی  بذور  از  استفاده  مراحل کشت،  بر  کارشناسان 
جهت  بارانی  و  تیب  روش  به  آبیاری  و  زودرس  ارقام  و 
جهاد  برنامه های  جمله  از  آب  مصرف  در  صرفه جویی 
کشاورزی بیضا برای افزایش تولید و استفاده بهینه از منابع 

آب و خاک بوده است.
انواع  از  سرشار  و  مغذی  مواد  از  یکی  که  هویج  محصول 
ویتامین ها و املاح معدنی است به صورت تازه خوی، مربا، 
افشره و همراه با انواع غذاهای پخته شده و سالاد به مصرف 

می رسد.

لار

شهرداری لار تمام توان خود
 را برای پیشگیری از هرگونه خسارت 

جبران ناپذیری در بارندگی های 
پیش رو به کار گرفته است

پیش بینی  پی  در  علوی:  کامران  سید  خبری/  سرویس 
نقشه های هواشناسی، احتمال بارش های سیل آسا در روزهای 

آینده در منطقه لارستان وجود دارد.
از این رو در دو روز گذشته جلسه ستاد بحران شهرداری لار 

تشکیل و بر اقدامات پیشگیرانه از سیل تأکید شد.
بلافاصله بعد از تشکیل جلسه اطلاعیه شماره یک آماده و در 

سایت های خبری و شبکه های اجتماعی منتشر شد.
اجراست  حال  در  مستمر  طور  به  که  رودخانه ها  روبی  لایه 

جریان  مسیرهای  و  هرس  شهر  سطح  درختان  شده،  تشدید 
شده  پاکسازی  آب  عبور  موانع  و  برگ ها  و  شاخ  از  آب 
و نسبت به ایمن سازی بناهای پرخطر اقدامات لازم صورت 

گرفته است.
ماشین آلات واحدهای  مدیریت شهری و  نیروهای مجموعه 
موتوری، خدمات شهری و سازمان آتش نشانی و فضای سبز 

در آماده باش کامل به سر می برند.
شهرداری لار تمام توان خود را برای پیشگیری از هرگونه 
کار  به  رو  پیش  بارندگی های  در  جبران ناپذیری  خسارت 

گرفته است.

استان بوشهراستان بوشهر
معاون بهزیستی بوشهر خبر داد؛

انجام ۲۰۵۰ جلسه فیزیوتراپی ویژه 
توان خواهان بوشهر

پارسال  گفت:  بوشهر  استان  بهزیستی  توانبخشی  معاون 
توانخواهان  درمان  جهت  فیزیوتراپی  جلسه   ۵۰ و  هزار  دو 

به صورت رایگان این استان صورت گرفت.
یونانی  واژه  دو  از  فیزیوتراپی  اظهار کرد:  ابراهیمی  مسعود 
فیزیو به معنای طبیعی و جسمانی و تراپی به معنای درمانی 
که  است  دانشی  فیزیوتراپی  واقع  در  است.  شده  تشکیل 

می کوشد تا آسیب های عضلانی را به حداقل برساند.
ورزشی،  تمرین های  ارائه  با  فیزیوتراپی  کرد:  تصریح  وی 
و  عضلات  تقویت  به  مکانیکی  تجهیزات  دستی،  مانورهای 
اسکلتی  و  ماهیچه ای،  عصبی،  اختلالات  و  بیماری ها  بهبود 
با  تا  می شود  تلاش  علم  این  در  درواقع  کند.  کمک 
براثر تصادف یا  افراد را که  تکنیک هایی سلامتی جسمانی 

بیماری دچار نقصان شده است، درمان کند.
کرد:  خاطرنشان  بوشهر  استان  بهزیستی  توانبخشی  معاون 
و  ویزیت  مددجو  و  معلول  نفر   6۰ بوشهر  شهر  در  پارسال 
صورت  توانخواهان  درمان  جهت  فیزیوتراپی  جلسه   6۵۰
گرفته است همچنین در بخش خصوصی ۱۵۰ نفر ویزیت و 
۱۵۰۰ جلسه فیزیوتراپی جهت درمان توانخواهان و مددجویان 

صورت گرفته است.
ابراهیمی عنوان کرد: در بهزیستی استان بوشهر ۴ فیزیوتراپ 
پزشکی  کمیسیون  عضو  فیزیوتراپ   ۱۰ و  دولتی  بخش  در 
کار  به  مشغول  استان  شهرستان   ۱۰ در  معلولیت  تشخیص 

هستند.
بهزیستی  عمومی  روابط  از  نقل  به  و  ایسنا  گزارش  به 
توانمند  بازوی  فیزیوتراپی  کرد:  بیان  وی  بوشهر،  استان 
و  است  معلولیت  دارای  افراد  توانمندی  در  توانپزشکی  تیم 
فیزیوتراپان در زمینه توان بخشی و توانمندی بیماران ضایعه 
زیادی  نقش  حرکتی  جسمی  معلولیت های  سایر  و  نخاعی 
دارند و با مداخله به هنگام از زمین گیر شدن و ناتوانی کامل 

این عزیزان جلوگیری می کنند.
معاون طرح و توسعه شرکت آب منطقه ای 

بوشهر:

سد دالکی ۴۰ درصد پیشرفت 
فیزیکی دارد

کشور  آسفالتی  هسته  سد  بزرگ ترین  عنوان  به  دالکی  سد 
با پیشرفت فیزیکی ۴۰ درصد در شهرستان دشتستان استان 

بوشهر در حال ساخت است.
به گزارش ایلنا، معاون طرح و توسعه شرکت آب منطقه ای 
بوشهر اظهار کرد: سد مخزنی دالکی، بر روی رودخانه این 
شهر با سطح حوضه آبریز بیش از ۵ هزار کیلومتر مربع در 

۲۰ کیلومتری شمال شرق شهر در حال ساخت است.
جمشید تویل با اشاره به ویژگی های طرح سد دالکی، تصریح 
کرد: از نظر فنی و اجرایی، نخستین بار است سدی با این ابعاد 

به صورت هسته آسفالتی در کشور ساخته می شود.
 6 بر  افزون  سد  این  خاکریز  حجم  کرد:  خاطرنشان  وی 
میلیون مترمکعب است و حجم خاک برداری طرح در سرریز 

و ساختگاه بدنه اصلی نیز به همین میزان خواهد بود.
به گفته معاون طرح و توسعه شرکت آب منطقه ای بوشهر، 
سد  بدنه  ساخت  و  شده  تکمیل  سد  فرازبند  حاضر  حال  در 
در حال انجام است و امید داریم تا سه سال آینده با تزریق 

اعتبارات مورد نیاز، بدنه سد را تکمیل کنیم.
تویل تأکید کرد: سد دالکی علاوه بر کنترل سیلاب ها، آبی 
هزار   ۱۳ در  نخل  اصله  میلیون   ۲ از  بیش  اختیار  در  پایدار 
هکتار از اراضی پایین دست قرار خواهد داد و نقش مهمی 

در تأمین حقابه های محیط زیست خواهد داشت.
سد  ساخت  فعالیت  اوج  در  شده  پیش بینی  اینکه  بابیان  وی 
با  افزود:  به کار شوند،  نفر مشغول  بر ۱۲۰۰  افزون  دالکی، 
بهره برداری از این سد، اشتغال در بخش کشاورزی افزایش 
نیز  گردشگری  جمله  از  جنبی  فعالیت های  و  یافت  خواهد 

رونق بیشتری خواهد گرفت.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

بندرعباس

استاندار هرمزگان:

در تلاش برای رفع محدودیت های 

 
شهر بندرعباس هستیم

 
)ص(  اعظم  پیامبر  پل  احداث  عملیات  زنی  کلنگ  آئین 
با حضور  بلوار شهید رجایی به آزادراه شهید رجایی  اتصال 
بندرعباس،  فرماندار  بندرعباس،  شهردار  هرمزگان،  استاندار 
از  جمعی  بندرعباس،  شهر  اسلامی  شورای  اعضای  و  رئیس 
مسئولان استانی و شهرستان و مدیران شهرداری برگزار شد.

به گزارش ایسنا، استاندار هرمزگان در این آیین بیان کرد: 
شهرک پیامبر اعظم )ص( با توجه به وسعت و تراکم مانند 
یک شهر و دومین  شهر بزرگ استان است و باید طرح های 
ویژه ای برای توسعه زیرساخت های این منطقه در نظر گرفته 
شود تا مشکلات فعلی آن در حوزه آب، راه، مدرسه و کلاس 

درس بصورت جدی پیگیری و رفع شود.
میدان  ساماندهی  بعدی  مهم  موضوع  گفت:  دوستی  مهدی 
سایت پیامبر اعظم است که در تلاش هستیم با توجه به تأمین 

اعتبار مورد نیاز این پروژه طی چند ماه آینده آغاز شود.
استاندار هرمزگان برخورداری از امکانات زیرساختی مناسب 
را حق ساکنان این منطقه دانست و تأکید کرد: با توجه به 
اتفاق نظر و همدلی خوبی که بین شورای شهر، شهرداری و 
استانداری وجود دارد امیدواریم محدودیت های شهر برطرف 
شود و گشایش هایی در مسیر رشد زندگی مردم رقم بخورد.

وی با اشاره به تأمین زمین مناسب برای احداث پارک افزود: 
در راستای ایجاد فضاهای تفریحی مناسب به یاری خدا و با 
محدوده  در  جنگلی  بزرگ  پارک  بزودی  شهرداری  همت 

پنجعلی نیز کلنگ زنی خواهد شد.  
با   امروز  کرد:  اظهار  مراسم   این  در  بندرعباس  شهردار 
یکی  )ص(  اعظم  پیامبر  پل  احداث  عملیات  زنی  کلنگ 
شهروندان   برای  شهر  توسعه  مثبت  و  مهم  رویدادهای  از 

بندرعباسی رقم خورد
مهدی نوبانی بیان کرد: با احداث و بهره برداری از این پل، 
بار ترافیکی بلوارهای منتهی به غرب شهر بندرعباس  کاهش 
دسترسی  راه  مهم  پل  این  اینکه  به  توجه  با  و  می کند  پیدا 
محسوب  رجایی  شهید  بندر  و  غرب  صنایع  به  نزدیکتری 
نزدیکتر،  مجموعه ها  این  کارمندان  و  کارکنان  می شود 
استفاده  مسیر  این  از  می توانند  ترافیک  حداقل  با  و  ایمن تر 

کنند.
این مقام مسئول افزود: افتتاح این پل در آینده می تواند باعث 

تسهیل در کاهش تصادفات و ترافیک شود.
نوبانی گفت: شهرداری بندرعباس در راستای خدمت رسانی 
حمایت  که  است  برداشته  را  موثری  گام های  شهروندان  به 
مسیر  این  در  بندرعباس  شهر  اسلامی  شورای  پشتیبانی  و 
تأثیر بسزایی داشته و از اعضای شورا درخصوص همراهی و 
همکاری در به ثمر نشستن پروژه ها و برنامه ها  به خصوص 

عملیات احداث پل پیامبر اعظم )ص( قدردانی می کنیم.
نوبانی اضافه کرد: در هفته دولت پروژه های متعددی نظیر، 
افتتاح پارک ساحلی، کلنگ زنی شهربازی و همچنین نهضت 
آسفالت و بازگشایی معابر را خواهیم داشت و قطعاً با تلاش 
و کوشش و جدیت در اداره امور درخواست های مردم برای 

توسعه شهر محقق خواهد شد.
پشتیبانی های  و  حمایت ها  از  کرد:  بیان  بندرعباس  شهردار 
استاندار هرمزگان در ارتباط با احداث پل پیامبر اعظم )ص( 
و همچنین تأمین مبلغ 6۰ میلیارد تومان از ۱۱۰ میلیارد تومان 

هزینه این پروژه تشکر و قدردانی می کنم.
نوبانی با اشاره و تشریح جزییات این پروژه گفت: عملیات 
اجرای این پل ۱8 ماه به طول می انجامد و شرکت توسعه ایثار 

سبلان پیمانکار  این پروژه  است.
شهردار بندرعباس گفت: پل دارای ۱۲ دهنه و حجم بتن ریزی 
آهن آلات  تن   ۲۵۲ بالغ بر  و  مترمکعب   8۰۰ و  هزار   ۹ آن 

برای ساخت پل مذکور استفاده می شود. 
وی در ادامه اظهار کرد: حجم خاکریزی و خاکبرداری حدود 
8۱ هزار مترمکعب و عرض آسفالت ۱۰ متر است و با افتتاح 
این پل، بلوار  شهید رجایی  از بن بست خارج  و به آزادراه 

بزرگ شهید رجایی وصل می شود.
نوبانی در پایان تصریح کرد: شهرداری بندرعباس به عنوان 
مجری طرح های عمرانی شهر بازوی توانمند و پیش رو در 

حوزه های مختلف عمرانی است.
گفت:  آیین  این  در  بندرعباس  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
همراهی استاندار و مجموعه دولت با شورای شهر و شهرداری 
بندرعباس می تواند اتفاقات خوبی را برای شهر بندرعباس و 

شهروندان رقم بزند.
فاطمه جراره افزود: احداث این پل نقش بسزایی در کاهش 
ترافیک میدان باهنر، پل سایت و بلوار پاسداران دارد و اگر 

این پل در زمان مقرر اعلام شده افتتاح شود شیرینی خدمتی 
که برای شهروندان انجام می دهیم دو چندان می شود.

جراره گفت: اگر در کنار شورای شهر و شهرداری همراهی 
و همکاری دیگر ارگان ها و سازمان ها را داشته باشیم، قطعاً 
بهره برداری می دهیم در  به شهروندان وعده  پروژه هایی که 

موعد مقرر به سرانجام  و بهره برداری خواهد رسید.

کیش

رئیس پلیس پیشگیری فرماندهی
انتظامی کیش:

افزایش سطح امنیت مهمترین هدف 

 
اجرای طرح رعد در کیش است

گفت:  کیش  انتظامی  فرماندهی  پیشگیری  پلیس  رئیس 
افزایش سطح امنیت و مقابله با برخی بزه ها مهمترین اهداف 

اجرای رح رعد در این جزیره است.
سرهنگ مسعود میرحسینی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا 
اظهار داشت: طرح امنیت محله محور که پیشتر با عنوان رعد 
شناخته می شود اقدامی از سوی فرماندهی انتظامی کشور در 
راستای افزایش سطح امنیت و جلوگیری از بروز جرائم در 
برگزار  در جزیره کیش  آن  تبع  به  و  مختلف کشور  نقاط 

است.
پلیس های  تمام  طرح  این  اجرای  در  اینکه  بیان  با  وی 
تخصصی با هم برای رسیدن به اهداف آن مشارکت می کنند 
جرم،  جغرافیای  آن  اجرای  برای  ملاک  مهمترین  افزود: 
وقوع  تا  است  نیروها  اطلاعاتی  اشراف  و  پلیسی  تحلیل های 
برخی  مخدر،  مواد  توزیع  و  تهیه  سرقت،  همچون  جرایمی 

ناهنجاری های اجتماعی جلوگیری شود.
میرحسینی افزود: پلیس های تخصصی و معاونت های ستادی 
فرماندهی انتظامی ویژه و پایگاه دریابانی کیش بویژه پایگاه 
عمومی،   امنیت  پیشگیری،  فرودگاه،  پلیس های  دریابانی، 
مبارزه با مواد مخدر، آگاهی، فتا و سایر رده ها در این طرح 
مأموریت های خود را براساس نیاز روز برای تحقق محلاتی 

با سطح ایمنی بالا انجام می دهند.
کیش  جزیره  در  جرائم  سطح  بودن  پایین  به  اشاره  با  وی 
کم  آمار  همواره  داشت:  اظهار  کشور  نقاط  سایر  به  نسبت 
جرائم باعث شده این جزیره به عنوان یکی از امن ترین نقاط 
کشور شناخته شود اما حفظ این ویژگی و تقویت آن نیازمند 
امنیت  طرح های  تداوم  و  پلیس  با  مردم  همکاری  و  تعامل 

محله محور است.
وی با اشاره به پایین بودن سطح جرائم و کمیت قابل توجه 
آن در جزیره کیش نسبت به سایر نقاط کشور اظهار داشت: 
شده  باعث  خود  جرائم  بودن  کم  و  مردم  خوب  مشارکت 
جزیره کیش به عنوان یکی از امن ترین نقاط کشور شناخته 
شود که حفظ این ویژگی با افزایش تعامل  و همکاری مردم 
و پلیس، ارتباط از طریق سامانه ۱۱۰ و تداوم طرح های امنیت 

محله محور مستدام خواهد شد.

استان خوزستاناستان خوزستان

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی 
خوزستان خبر داد؛

بازگشت ۲ واحد صنعتی راکد
به چرخه تولید در خوزستان

 
 

  
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی خوزستان از بازگشت 

۲ واحد صنعتی راکد به چرخه تولید در استان خبر داد.
علی مهدی پور در گفت و گو با ایلنا، با اشاره به تلاش برای 
بازگشت به چرخه تولید واحدهای صنعتی در خوزستان اظهار 
کرد: از ابتدای سال جاری تاکنون دو واحد صنعتی راکد در 

خوزستان به چرخه تولید بازگشته است.
وی افزود: یکی از مهمترین برنامه های شرکت شهرک های 
رفع  و  موجود  تولیدی  واحدهای  حفظ  خوزستان  صنعتی 

مشکلات این واحدها است.
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی خوزستان گفت: در 
دو  این  استان،  در  اشتغال  ایجاد  و  تولید  از  راستای حمایت 

واحد تولیدی راکد به چرخه تولید بازگشته و فعال شدند.
مهدی پور عنوان کرد: این ۲ واحد تولیدی در شهرک های 
بخش  در  و  بوده  مستقر  سوسنگرد  و  ماهشهر  بندر  صنعتی 

شیمیایی و غذایی فعالیت می کنند.
واحدهای  مشکلات  حل  و  موانع  برداشتن  داد:  ادامه  وی 
صنعتی از اولویت های دولت سیزدهم است و در همین راستا 
ظرفیت های  تمام  از  خوزستان  صنعتی  شهرک های  شرکت 
استفاده  راکد  صنعتی  واحدهای  احیای  جهت  در   خود 

می کند.
پایان  در  خوزستان  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
گفت: امیدواریم با بازگشت به تولید واحدهای صنعتی راکد 
شاهد رونق این واحدها و ایجاد اشتغال بیشتر در استان باشیم.

سخنگوی ستاد مدیریت کرونا در خوزستان

مجالس عروسی یکی
از عوامل اصلی انتقال کرونا 

در خوزستان است
سخنگوی ستاد مدیریت کرونا در خوزستان، برپایی مجالس 
این  بیماری کرونا در  انتقال  از علل عمده  را یکی  عروسی 
استان عنوان کرد و از مردم خواست برای پیشگیری از ابتلا 
به کرونا ضمن رعایت دستورالعمل های بهداشتی و استفاده از 

ماسک از حضور در تجمع خودداری کنند.
داشت:  اظهار  سرمست  محمدحسین  دکتر  ایرنا  گزارش  به 
استان  در  کرونایی  جدید  بیمار   6۴۲ گذشته  روز  شبانه  در 
شناسایی شد که این تعداد نسبت به روز قبل از آن ۲۴۱ مورد 
این مدت در  بیمار کرونایی طی  یافته همچنین ۷۷  افزایش 
به  نفر نسبت  مراکز درمانی خوزستان بستری شدند که ۵۲ 

روز قبل از آن بیشتر شده است.  
فوتی  مورد  یک  زمانی  بازه  همین  در  اینکه  بیان  با  وی 
حال  در  افزود:  رسید  ثبت  به  استان خوزستان  در  کرونایی 
حاضر ۱86 بیمار کرونایی در بخش های عادی و ۵۴ بیمار 
بستری  خوزستان  استان  بیمارستان های  ویژه  بخش های  در 

هستند.
سخنگوی ستاد مدیریت کرونا در خوزستان با اشاره به اینکه 
نسبت بیماران بستری به سرپایی در استان یک به هشت است 
گفت: در شرایط فعلی تعداد بستری ها زیادتر شده و نسبت 
گذشته  روزهای  با  مقایسه  در  سرپایی  به  بستری  بیماران 
کاهش یافته است. این موضوع نشانه شدت گرفتن بیماری و 

دیر مراجعه کردن بیماران به مراکز درمانی است.
افرایش ۵۰ درصدی موارد فوت کرونایی در خوزستان

وی با اشاره به تغییرات هفتگی بیماران کرونایی در خوزستان 
افزود: تعداد بیماران سرپایی ۹۲ درصد، بستری ها ۷۰ درصد 
و موارد فوتی در استان ۵۰ درصد نسبت به هفته قبل افزایش 
بوده و ضرورت  این موضوع کاملًا هشدار دهنده  یافته که 
توجه بیشتر به رعایت شیوه نامه های بهداشتی را نشان می دهد.
علوی درخصوص روند واکسیناسیون در خوزستان نیز گفت: 
در شبانه روز گذشته پنج هزار و ۴۵۹ دُز واکسن کرونا در 
استان تزریق شد که ۴۰۱ مورد مربوط به نوبت اول، ۳۲۴ دُز 
نوبت دوم، 8۵6 دُز نوبت سوم و سه هزار و 8۷8 دُز نوبت 
چهارم است.وی افزود: در استانی بزرگی مثل خوزستان که 
حدود پنج میلیون نفر جمعیت دارد این تعداد تزریق واکسن 
با  می شود  تقاضا  استانی ها  هم  همه  از  لذا  است  ناامیدکننده 
مراجعه به مراکز بهداشتی نسبت به تزریق واکسن و تکمیل 

واکسیناسیون خود اقدام کنند.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

مدیرکل آموزش و پرورش 
کهگیلویه و بویراحمد: 

پروژه مهر در آموزش و پرورش 
کهگیلویه و بویراحمد 

اجرایی می شود

 

 

مدیرکل آموزش و پرورش کهگیلویه و بویراحمد از اجرای 
پروژه مهر جام جم با هدف سنجش مدیران و برای بازگشایی 

مطلوب مدارس در این استان خبر داد.
نشست  دومین  در  عزت خواه  حسنعلی  ایرنا،   گزارش  به 
اجرای  اهمیت  بر  تأکید  با  استان  این  هماهنگی پروژه مهر 
هدف  جدید  تحصیلی  سال  در  مدارس  بازگشایی  مطلوب 
از اجرای پروژه مهر فراهم ساختن محیطی شاداب و  اصلی 
گفت:  و  برشمرد  آموزان  دانش  برای  انگیزه  با  توام  ایمن 
برای خلق  باید  برنامه ریزی ها سازماندهی ها  اقدامات،  تمامی 

مدرسه ای اثربخش و بانشاط برای دانش آموزان باشد.
نیازمند  استان  در  مهر  پروژه  موفقیت  و  تحقق  افزود:  وی 
برنامه ریزی دقیق و اهتمام جدی و همه جانبه تمامی عوامل 

اجرایی آن است.
عزت خواه با بیان اینکه پیش بینی  می شود سال تحصیلی جدید 
همراه  کرونا  منحوس  ویروس  شیوع  از  ناشی  مشکلات  با 
باشد گفت: ت لاش می شود با فراهم کردن زیرساخت ها و 
برنامه ریزی های دقیق، سازماندهی های منظم،  امکانات لازم، 
نظارت و ارزشیابی های مستمر،  دغدغه های خانواده ها را در 
این زمینه کاهش داده و محیطی امن و آرام را برای تحصیل 
فرزندان آنان فراهم آورد.مدیرکل آموزش و پرورش استان 
پروژه  اینکه کمیته های  بر  تأکید  با  بویراحمد  و  کهگیلویه 
مهر باید به شکل میدانی مسائل و مشکلات را در همه زمینه ها 
پرورش  و  آموزش  ادارات  افزود:  کنند  شناسایی  و  رصد 
با  را  مناطق  لازم است هر هفته پروژه مهر  شهرستان ها و 

دقت رصد و نتیجه فعالیت ها را گزارش کنند.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان مرودشت با اشاره به پایان برداشت گندم، از تولید ۱۳۳ 
هزار و ۷۲8 تن گندم در این شهرستان خبر داد.

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان 
مرودشت، منصور امیریان اظهار کرد: برداشت گندم از نیمه های خرداد ماه آغاز و تا 
سال گذشته  به  نسبت  گندم  تولید  اینکه  بیان  با  داشت.امیریان  ادامه  ماه  تیرماه  بیست 
از آب  و  سرمازدگی  تصریح کرد: خشکسالی،  می دهد،  نشان  را  درصدی   ۲۴ کاهش 
افتادگی، حدود ۲۵ هزار هکتار از مزارع گندم این شهرستان را از چرخه تولید خارج 

از قطب های  تولید گندم در فارس و یکی  اینکه مرودشت قطب  به  اشاره  با  کرد.وی 
تولید این محصول استراتژیک در کشور به شمار می رود، افزود: بالغ بریکصد هزار تن از 
محصول تولیدی توسط اداره غله و شرکت های تولید کننده گندم بذری و گواهی شده 
خریداری شده است.این مقام مسئول با اشاره به پرداخت مطالبات گندم کاران افزود: 
تاکنون بیش از ۹۰ درصد بهای گندم تحویلی کشاورزان به حساب آنان واریز شده است 
نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی،  انجام شده توسط  اساس پیگیری های  بر  و 

استاندار فارس و سازمان جهاد کشاورزی، مابقی نیز به زودی پرداخت خواهد شد.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان مرودشت خبر داد؛
تولید افزون بر 13۰ هزار تن گندم در مرودشت


